
ORDINÆRT ÅRSMØTE I SØREIDE IL

MANDAG 25.5.2020

STED: Microsoft Teams

TILSTEDE: Helge Kaland, Jan-Fredrik Carlsen, Bente Holst, Cecilie Holm, Grethe Hillestad, Håkon
Bøe, Paal Lysaker, Vilde Holst, Steinar Holst, Knut Eliassen.

MØtestart kl. 18.00.

Styreleder Steinar Holst ønsket velkommen til dette helt spesielle årsmøtet som skjer på Microsoft
Teams. Gjennomgang av prosedyrer for møtegjennomføring ved Paal Lysaker.

SAKER

1. Godkjenning av stemmeberettigete.

10 stemmeberettigete. Styret + 5 klubbmedlemmer. Minstekravet er at det skal være flere deltakere
enn det antall styremedlemmer som skal velges. Antall stemmeberettigete godkjent.

2. Valg av dirigent.

Steinar Holst ble valgt til å lede møtet.

3. Velge referent.

Knut Eliassen ble valgt til å føre protokoll.

4. Valg av medlemmer til å signere protokollen.

Grethe Hillestad og Håkon Bøe ble valgt til å underskrive protokollen.

5. Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden.

Publisert på soreideil.no og klubbens facebooksider i god tid før møtet, saksliste og forretningsorden
godkjent.

6. Årsberetning.

Klubbens årsberetning ble gjennomgått side for side.

Grethe Hillestad påpekte at riktig navn er «Bandyforbundet».

Årsberetning godkjent.

5. Årsregnskap 2019.

Årsregnskapet med revisors beretning ble gjennomgått.

Spørsmål fra Håkon Bøe om klubben hadde søkt på alle kommunale støtteordninger. Styreleder
Steinar Hoist bekreftet at det var søkt på disse og at kommunen er flinke til å minne klubben på
fristene for å søke om slik støtte.

Årsregnskapet godkjent.



6. Behandle forslag og saker.

Vedta revidert Lovnorm for Søreide Idrettslag.

Gjennomgått og godkjent.

7. Fastsettelse av kontingent og treningsavgift.

Styrets forslag til klubbkontingent på kr. 100.- godkjent.

Styret foreslo kun små justeringer av de allerede lave treningsavgiftene i klubben og samtidig
reduksjon tilsvarende ca. 40% (5 måneder) som følge av koronaperioden. Godkjent.

8. Budsjett.

Klubbens hovedfokus er fremdeles etablering av 11'er-bane og eventuelt klubbhus i Grunnane.
Treningsavgiften for 2020 foreslått redusert tilsvarende koronaperioden. All treningsavgift for 2020
reduseres dermed med ca. 40%.

Årsbudsjett 2020 godkjent.

9. Idrettslagets organisasjonsplan.

Gjennomgått og godkjent.

10. Valg. Endring i styret ved at representant fra håndball endres, velges for 2 år.

Styre med leder, nestleder, 3 styremedlemmer og 1 varamedlem.

Steinar Holst gjenvalgt som styreleder (1 år), Cecilie Holm gjenvalgt som nestleder (2 år), Merethe
Mikalsen valgt som varamedlem (2 år), det øvrige styret består av Paal Lysaker (innebandy), Jan
Fredrik Carlsen (håndball) og Knut Eliassen (fotball).

Kontrollutvalg med 2 medlemmer og 1 varamedlem.

Helge Kaland valgt som medlem, Bjarte Aldal valgt som varamedlem, styret får fullmakt til å utnevne
et medlem.

Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett.

Styret fikk fullmakt.

Valgkomite med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem.

Håkon Bøe valgt til leder, Ingelin Korsnes og Silje Dyregrov valgt til medlemmer, styret får fullmakt til
å utnevne varamedlem.

11. Engasjere revisor.

Elisabeth Lysaker og Kjetil Myrdal gjenvalgt.

Ingen flere saker. Møtet hevet kl. 19.15.
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